
 
 

Święto Suszonej Śliwki 

Czym jest Święto Suszonej Śliwki ? 

 Święto Suszonej Śliwki to wydarzenie 

 kulturalne. 

 Jest to święto lokalnych produktów  

 do jedzenia i picia.  

 

Podczas wydarzenia możesz spróbować  

jedzenia z suszoną śliwką.  

Jesto to jedzenie popularne w Gminie Iwkowa. 

Lokalny to znaczy pochodzący z niedalekiej okolicy.  

Co możesz robić podczas wydarzenia? 

Podczas wydarzenia będzie stoisko ENOTarnowskie.  

ENO to skrót od słowa enologia.  

Jest to nauka o wszystkim,  

co dotyczy wina i uprawy winorośli. 

Tarnowskie to region koło miasta Tarnowa  

w województwie małopolskim. 

ENOTarnowskie to obszar w okolicach Tarnowa.  

Jest tam dużo winnic i dobre lokalne jedzenie.  



 
 

Na stoisku ENOTarnowskie możesz:  

 poznać producentów wina z okolicy,  

 dowiedzieć się jak się robi wino,  

 poznać historię uprawy winorośli, 

 spróbować jedzenia z okolicy,  

 wziąć udział w grach i zabawach,  

 zobaczyć jak gotuje się jedzenie z dodatkiem suszonej śliwki. 

Wydarzenie będzie w niedzielę 17 września 2023 roku.  

Wydarzenie rozpocznie się o godzinie 13:00. 

Wstęp na wydarzenie jest za darmo. 

Na wszelki wypadek weź ze sobą pieniądze.  

Podczas wydarzenia możesz kupić produkty  

takie jak suszona śliwka, sok z suszonych 

śliwek.  

0 zł 



 
 

Są to produkty, które przygotowują lokalni producenci.  

Miejsce wydarzenia 

Boisko klubu Sportowego Olimpia  

w Kątach, 

Kąty to wieś w Gminie Iwkowa. 

Dokładne miejsce wydarzenia możesz 

sprawdzić w internecie. 

 

Jeśli mieszkasz daleko, na wydarzenie  

możesz dojechać samochodem. 

Jeśli chcesz dowiedzieć się więcej o wydarzeniu, możesz: 

 napisać wiadomość i wysłać ją na adres e-mailowy: 

lottot@wp.pl 

 zadzwonić pod numer 14 626 83 14, 

 wysłać SMS pod numer 608 42 46 60. 

Wszystkie informacje o wydarzeniu 

możesz znaleźć na stronie internetowej: 

https://www.lot.tarnow.pl/ 

Zdjęcia ze strony www.iwkowa.pl. 

https://www.lot.tarnow.pl/

